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NAD ORLICÍ, o.p.s. 
517 41 Kostelecká Lhota 40 

www.nadorlici.cz 

 

Zápis z jednání Programového výboru Místní akční skupiny „Nad Orlicí“, které 

se konalo dne 22. 7. 2008 od 17.00 hodin v Hasičské zbrojnici v Čermné nad 

Orlicí 

Přítomni: Ing. Pavel Bílek, Jaromír Žid, Pavel Hubálek ,  Ing. Václav Záruba, Mgr. Martina 

Bělková 

Hosté: Mgr. Kulíšek Petr, Mgr. Marie Kršková, Miloslav Sršeň, Ing. Vladimír Macháň, Csc., 

PhDr. Oldřich Čepelka, Stanislav Jäger 

 

Omluveni:  

Program: 

1. Konzultace tvorby SPL s externím poradcem Timou Liberec 

2. Diskuze 

 

  Jednání zahájil manažer MAS z pověření předsedy Správní rady a programového výboru, po 

té převzal slovo zástupce Tima Liberec Phdr. Oldřich Čepelka. 

Ad1)  

Oldřich Čepelka nejdříve představil obecně tvorbu SPL, fiší a základní metody, které by měly 

být dodržovány. Po té Stanislav Jäger seznámil přítomné s dosavadními výstupy Tima 

Liberec: popisná část analýzy území k SPL a SWOT analýza. PV se s dokumenty seznámil a 

schválil je, přičemž se tato verze považuje za pracovní a bude se dále upravovat. Následně pan 

Čepelka představil základních pět cílů/priorit SPL, které stanovil na základě ISÚ, 

projektových záměrů a opatření PRV.  Tyto cíle jsou: 

1. Podporovat obnovu a rozvoj obcí, jejich vybavení a vzhled, rozvíjet základní služby 

pro obyvatele a návštěvníky. Dlouhodobým cílem je, aby občané obcí žili v příjemném 

prostředí a byly uspokojeny jejich každodenní potřeby.  

2. Zvyšovat atraktivitu a vybavenost území pro cestovní ruch. Dlouhodobým cílem je 

obnovovat a rozvíjet vybavenost obcí sloužící návštěvníkům regionu i jeho 

obyvatelům, vytvářet takové podmínky, aby se zvýšil přínos z cestovního ruchu pro 

region.  

3. Chránit a zhodnocovat přírodní a kulturní dědictví venkova a místní tradice. 

Dlouhodobým cílem je obnova a zhodnocování přírodních a kulturních památek v 

regionu a využití sociálních vazeb.  
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4. Podporovat rozvoj místní ekonomiky (živností, zemědělského a nezemědělského 

podnikání, zájmových sdružení podnikatelů apod.) pomocí investic, poradenství a 

vzdělávání. Dlouhodobým cílem je rozvíjet potenciál regionu a přispět tím k udržení 

stávajících a vytváření nových pracovních míst v malých podnicích a u živnostníků. 

V diskuzi bylo k cíli č. 4 připomínkováno, že cílem je udržet nízkou nezaměstnanost 

skrze vytváření pracovních míst na venkově. 

5. Rozvíjet činnost a vnitřní kapacity MAS jako jednoho z hlavních subjektů rozvoje 

venkova v regionu.  

Byly odsouhlaseny další dva cíle/priority: 

6. Vzdělávat a informovat občany regionu v tématech vedoucích k rozvoji venkova.   

7. Jedno z opatření zaměřené na  zemědělce a vlastníky lesů  (doplnit na základě 

informací od zemědělských subjektů) 

 I.1.3.1 Přidávání hodnoty zemědělským a potravinářským produktům 
 II.2.4.2 Neproduktivní investice v lesích 
 III.1.1 Diverzifikace činností nezemědělské povahy 

 

Pracovníci kanceláře MAS dostali za úkol kontaktovat zemědělce a zjistit jejich záměry a  

preference v rámci těchto tří opatření. 

 

Ad2) 

Diskuze probíhala po celou dobu trvání bodu 1. 

V Čermné nad orlicí, 22.7.2008 

Zapsala: Marie Kršková 

 

Ověřili: 

 

---------------------------------------------                                -------------------------------------------- 

      Pavel Hubálek, Předseda PV                                            ----------------------------------, člen PV 


